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 SE-BRM.0012.5.4.2024                       
 

 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI INFRASTRUKTURY, ROZWOJU I POLITYKI PRZESTRZENNEJ 

RADY MIASTA I GMINY KÓRNIK 

z dnia 23 maja 2024 roku 

 

 
Posiedzenie Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Polityki Przestrzennej Rady Miasta 

i Gminy Kórnik odbyło się 23 maja 2024 roku, w godzinach 12.10 – 13.50, w sali 

posiedzeń ratusza bnińskiego. 

W spotkaniu uczestniczyło 14 członków Komisji. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Krzysztof Bajoński 

3. Maciej Brylewski 

4. Michał Buchwald 

5. Wojciech Fieduk 

6. Jarosław Janowski 

7. Marta Kowalczyk 

8. Dorota Łuczak 

9. Robert Maliński 

10. Danuta Paluszkiewicz 

11. Magdalena Pawlaczyk 

12. Jerzy Rozmiarek 

13. Małgorzata Skrzypczak 

14. Sebastian Stein 

15. Piotr Szczepaniak 

16. Jerzy Walczyk 

17. Adam Zydroń 

 

W posiedzeniu wzięli także udział: radna Helena Świdurska, wiceburmistrz Sebastian 

Wlazły, wiceburmistrz Bronisław Dominiak, kierownik Wydziału Planowania 
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Przestrzennego Mariusz Stodolniak, zastępca kierownika Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami Joanna Łuszczyk, kierownik Wydziału Eksploatacji Infrastruktury 

Technicznej Anna Borowiak, kierownik Wydziału Inwestycji Joanna Grzybowska, 

sołtys wsi Dziećmierowo Sławomir Mandziak. 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad: 

Przewodniczący Komisji Adam Zydroń otworzył posiedzenie Komisji Infrastruktury, 

Rozwoju i Polityki Przestrzennej. Powitał zebranych. Komisja miała kworum i mogła 

podejmować prawomocne decyzje. Przypomniał, że uczestników spotkania 

obowiązuje Klauzula informacyjna w związku z rejestracją nagrań komisji Rady 

Miasta i Gminy Kórnik, a dokument stanowi załącznik do protokołu. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Wybór zastępcy przewodniczącego Komisji. 

3. Zapoznanie się z planem pracy Komisji na 2024r. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) nadania nazwy ulicy w miejscowości Dachowa, 

b)  nadania nazwy ulicy w miejscowości Kamionki, 

c)  nadania nazwy ulicy w miejscowości Kórnik, 

d) przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań publicznego zarządzania 

drogami powiatowymi, 

e) zmian w składach osobowych komisji Rady Miasta i Gminy Kórnik, 

f) rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia prawa w uchwale w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, dla obszarów wsi: Konarskie, 

Radzewo, Czmoniec, części wsi Czołowo oraz części wsi Czmoń – część C w gminie 

Kórnik.  

5. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

a) zapoznanie się z odpowiedzią Powiatowego Konserwatora Zabytków, 

b) zapoznanie się z odpowiedzią PKP Polskie Linie Kolejowe S.A., 

c) zapoznanie się z korespondencją do wiadomości Komisji. 

6. Zapoznanie się z wykazem wniosków o ustalenie warunków zabudowy. 

7. Zakończenie posiedzenia. 



 
 

3 
 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy radni wnoszą uwagi do przedstawionego 

porządku obrad. Nie zgłoszono uwag.  

 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Krzysztof Bajoński, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Anna Maria Andrzejewska,  

NIEOBECNI (3) 

Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Danuta Paluszkiewicz 

 

Podczas trwania głosowania radna Anna Maria Andrzejewska zaproponowała zdjęcie 

z porządku obrad pkt 2 „Wybór zastępcy przewodniczącego Komisji”, ze względu na 

nieobecność wielu osób. 

Z powodu wypowiedzi radnej zdecydowano o anulowaniu pierwszego głosowania i 

powtórzeniu czynności. 

Przewodniczący Adam Zydroń powtórzył zapytanie, czy radni zgłaszają uwagi do 

proponowanego porządku obrad.  

Radna Anna Maria Andrzejewska zawnioskowała o zdjęcie z porządku obrad pkt 2 

„Wybór zastępcy przewodniczącego Komisji”. 

 

Głosowano w sprawie 

zdjęcia z porządku obrad pkt 2 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 
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ZA (6) 

Anna Maria Andrzejewska, Jarosław Janowski, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk 

PRZECIW (8) 

Krzysztof Bajoński, Wojciech Fieduk, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Sebastian Stein, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Danuta Paluszkiewicz 

 
Przystąpiono do przyjęcia porządku obrad. 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Krzysztof Bajoński, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, 

Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (2) 

Anna Maria Andrzejewska, Małgorzata Skrzypczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Danuta Paluszkiewicz 

 

Przedstawiony porządek obrad został przyjęty. 

 
2. Wybór zastępcy przewodniczącego Komisji.  

Zapoznano się z pismami nieobecnych na posiedzeniu Komisji radnych: Michała 

Buchwalda i Macieja Brylewskiego, w których wyrazili oni zgody na kandydowanie. 

Pisma stanowią załączniki do protokołu.  
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek w sprawie wyboru zastępcy 

przewodniczącego Komisji radnego Michała Buchwalda. 

Głosowano w sprawie 

Wyboru zastępcy przewodniczącego Komisji radnego Michała Buchwalda 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (6) 

Anna Maria Andrzejewska, Jarosław Janowski, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk 

PRZECIW (7) 

Krzysztof Bajoński, Wojciech Fieduk, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Sebastian Stein 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Zydroń 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Danuta Paluszkiewicz 

Radna Dorota Łuczak zgłosiła, że błędnie oddała głos „za” i poinformowała, że 

głosuje „przeciw”. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek w sprawie wyboru zastępcy 

przewodniczącego Komisji radnego Macieja Brylewskiego. 

Głosowano w sprawie 

Wybór zastępcy przewodniczącego Komisji radnego Macieja Brylewskiego 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (8) 

Krzysztof Bajoński, Wojciech Fieduk, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Sebastian Stein, Adam Zydroń 

PRZECIW (6) 

Anna Maria Andrzejewska, Jarosław Janowski, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk 



 
 

6 
 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Danuta Paluszkiewicz 

 

Zastępcą przewodniczącego Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Polityki Przestrzennej 

został wybrany radny Maciej Brylewski. 

Radna Anna Maria Andrzejewska wyraziła niezadowolenie z powodu wyboru 

radnego Macieja Brylewskiego na stanowisko zastępcy przewodniczącego Komisji, 

wskazując na jego ciągłą nieobecność na posiedzeniach, jak również na obecnym 

posiedzeniu. Radna Marta Kowalczyk zgłosiła, że radny Michał Buchwald również 

jest nieobecny na dzisiejszym posiedzeniu Komisji. Przewodniczący Komisji 

zaproponował zakończenie tematu. 

 

3. Zapoznanie się z planem pracy Komisji na 2024r. 

Zapoznano się z planem pracy Komisji na 2024r., dokument stanowi załącznik do 

protokołu. Przewodniczący Adam Zydroń zaproponował wprowadzenie do planu 

pracy punktu „Dyskusja nt. wprowadzenia opłaty adiacenckiej z tytułu budowy 

urządzeń infrastruktury technicznej”. Wskazał, że aby mogła rozwijać się 

infrastruktura potrzebne są fundusze, które gmina z pewnością będzie starała się 

pozyskiwać m.in. z programów rządowych. Radny Jerzy Walczyk poparł propozycję 

przewodniczącego Komisji i zaproponował przedstawienie przez przewodniczącego 

Komisji i jego zastępcę propozycji realizacji omawianego punktu. Wiceburmistrz 

Sebastian Wlazły poinformował, że do propozycji podchodzi sceptycznie, ze względu 

na możliwość różnicowania mieszkańców pod względem opłaty adiacenckiej z tytułu 

budowy urządzeń infrastruktury technicznej. 

Zdecydowano o wprowadzeniu do planu pracy Komisji na 2024 rok punktu - 

„Dyskusja nt. wprowadzenia opłaty adiacenckiej z tytułu budowy urządzeń 

infrastruktury technicznej”. 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia nowego planu pracy Komisji na 2024r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 
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ZA (14) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, 

Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Piotr Szczepaniak, Jerzy 

Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Danuta Paluszkiewicz 

Przyjęty plan pracy Komisji na 2024 rok stanowi załącznik do protokołu. 

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) nadania nazwy ulicy w miejscowości Dachowa 

Projekt uchwały stanowiący załącznik do protokołu przedstawił wiceburmistrz 

Sebastian Wlazły.  

Głosowano w sprawie 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Dachowa 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, 

Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Piotr Szczepaniak, Jerzy 

Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Danuta Paluszkiewicz 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
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b) nadania nazwy ulicy w miejscowości Kamionki 

Zapoznano się z projektem uchwały stanowiącym załącznik do protokołu.  

Głosowano w sprawie 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Kamionki 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, 

Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Piotr Szczepaniak, Jerzy 

Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Danuta Paluszkiewicz 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

c) nadania nazwy ulicy w miejscowości Kórnik 

Zapoznano się z projektem uchwały stanowiącym załącznik do protokołu.  

Głosowano w sprawie 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Kórnik 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, 

Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Piotr Szczepaniak, Jerzy 

Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Danuta Paluszkiewicz 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

d) przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań publicznego zarządzania 

drogami powiatowymi, 

Projekt uchwały stanowiący załącznik do protokołu przedstawiła kierownik Joanna 

Grzybowska. 

Głosowano w sprawie 

przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań publicznego zarządzania 

drogami powiatowymi, 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, 

Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Piotr Szczepaniak, Jerzy 

Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Danuta Paluszkiewicz 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

e) zmian w składach osobowych komisji Rady Miasta i Gminy Kórnik  

Zapoznano się z projektem uchwały stanowiący załącznik do protokołu. Radna 

Helena Świdurska poinformowała, że rezygnuje z chęci wypisania się ze składu 

Komisji Rewizyjnej. Ustalono, że Komisja zapozna się z projektem uchwały, a 

wszelkie zmiany dokonane zostaną podczas sesji rady. 
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f) rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia prawa w uchwale w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, dla obszarów wsi: Konarskie, 

Radzewo, Czmoniec, części wsi Czołowo oraz części wsi Czmoń – część C w gminie 

Kórnik.  

Projekt uchwały stanowiący załącznik do protokołu przedstawił kierownik Mariusz 

Stodolniak. 

Głosowano w sprawie 

rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia prawa w uchwale w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, dla obszarów wsi: Konarskie, 

Radzewo, Czmoniec, części wsi Czołowo oraz części wsi Czmoń – część C w gminie 

Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, 

Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Piotr Szczepaniak, Jerzy 

Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Danuta Paluszkiewicz 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

5. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

a) zapoznanie się z odpowiedzią Powiatowego Konserwatora Zabytków 

Zapoznano się z pismem z dnia 25.03.2024r. stanowiącym odpowiedź Powiatowego 

Konserwatora Zabytków (załącznik do protokołu) na pismo Komisji z dnia 

24.01.2024r. (załącznik do protokołu). Przewodniczący Adam Zydroń przedstawił w 

skrócie tematy podjęte z przedstawicielami Powiatowego Konserwatora Zabytków 

podczas posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu 23.11.2023r. Następnie 

zwrócono uwagę, na możliwość zabiegania przez radnych powiatowych 
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reprezentujących gminę Kórnik, do podjęcia prac nad zmianą uchwały Rady Powiatu 

w sprawie wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających napędzanych 

silnikami spalinowymi na niektórych jeziorach powiatu poznańskiego.   

 

Posiedzenie opuścił radny Jerzy Rozmiarek. 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyło 13 członków Komisji. 

 

b) zapoznanie się z odpowiedzią PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. 

Zapoznano się z pismem z dnia 22.04.2024r. PKP Polskich Linii Kolejowych S.A., 

stanowiącym odpowiedź na pismo wystosowane przez Urząd MiG Kórnik z dnia 

26.03.2024r. (pisma stanowią załączniki do protokołu). Przewodniczący Adam 

Zydroń przypomniał, że podczas podsumowania prac Komisji zeszłej kadencji 

powiedział, że radni zawsze podejmowali tematy w których stawali w obronie 

mieszkańców, jednym z takich tematów był planowany odwiert gazu w Czmoniu. 

Wskazał, że podczas procedowania projektu mpzp w Dziećmierowie, wkreślona 

została linia kolejowa przybliżająca kolej do centrum Kórnika. Burmistrz rozstrzygnął 

pozytywnie uwagę mieszkańców do wyłożonego projektu i proponowana linia została 

usunięta. Zapytał kto wypłaci mieszkańcom odszkodowania, jeśli omawiana linia 

kolejowa powstanie, pomimo nie uwzględnienia jej przebiegu w mpzp.  

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak wyjaśnił, że jeśli inwestycja powstanie to za 

pomocą tzw. specustawy w ramach której prowadzone jest wywłaszczenie. 

Odszkodowania wypłacane są przez inwestora. Podkreślił, że podczas tworzenia 

mpzp starano się jak najwięcej terenów zabezpieczyć pod grunty rolne.  

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły przypomniał, że mieszkańcy Dziećmierowa dobitnie 

wyrazili zaniepokojenie zaproponowanym wariantem przebiegu linii kolejowej w 

obrębie Dziećmierowo, Runowo i Pierzchno, w związku z powyższym proponowany 

przebieg został usunięty z projektu mpzp. Natomiast pomimo tych działań do Urzędu 

MiG w dniu 22.04.2024r. wpłynęło omawiane pismo od PKP Polskie Linie Kolejowe 

S.A. Wiceburmistrz poinformował, że na jednym z spotkań, które miało miejsce w 

Śremie przedstawiciele PKP przedstawili propozycję jeszcze innego przebiegu linii 

kolejowej (jeden z wariantów) Gostyń – Śrem – Kórnik - Poznań Główny, z 

przystankami w Czmoniu i w ciągu ul. Katowickiej. Wskazał, że gmina zapewnia 

komunikację autobusową z dworcem kolejowym oraz dodał, że kolejne autobusy 
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będą łączyć dworzec z centrum miasta. Przewodniczący Adam Zydroń przypomniał, 

że członkowie Komisji również popierali głosy mieszkańców Dziećmierowa. 

Kierownik Mariusz Stodolniak poinformował, że obecnie projekt planu jest wyłożony 

po raz drugi do publicznego wglądu, bez wrysowanego (informacyjnie) przebiegu 

omawianej linii kolejowej. Sołtys Sławomir Mandziak poinformował, że wraz z 

mieszkańcami podtrzymuje sprzeciw odnośnie budowy proponowanej linii kolejowej. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły wskazał, że w plan województwa wielkopolskiego 

zostało wpisane połączenie węzłów Kórnik Północ z węzłem Kleszczewo drogą S5 o 

przyspieszonym charakterze, która odciąży węzeł Krzesiny.  

 

c) zapoznanie się z korespondencją do wiadomości Komisji 

Zapoznano się z pismem mieszkańców miejscowości Dachowa stanowiącym prośbę 

o rozważenie wykonania utwardzenia kostką lub asfaltem odcinka drogi gminnej na 

ul. Sportowej w Dachowie oraz odpowiedzią Urzędu MiG w tej sprawie. Pisma 

stanowią załączniki do protokołu. 

Zapoznano się również z pismem sołtysa Czołowa stanowiącym prośbę o 

uwzględnienie w Wieloletnim Planie Rozwoju Miasta i Gminy Kórnik przebudowy i 

modernizacji odcinka drogi we wsi Czołowo oraz odpowiedzią Urzędu MiG w tej 

sprawie. Pisma stanowią załączniki do protokołu. 

6. Zapoznanie się z wykazem wniosków o ustalenie warunków zabudowy. 

Zapoznano się z wykazem wniosków o ustalenie warunków zabudowy. Radny Jerzy 

Walczyk przedstawił historię zaproponowanego przez niego wniosku, zawartego w 

interpelacji (złożonej w zeszłej kadencji), dotyczącego przedstawiania przez Urząd 

MiG członkom Komisji wykazu wniosków o ustalenie warunków zabudowy. Następnie 

zapytał o wniosek dotyczący budowy hali namiotowej sportowo - rekreacyjnej w 

Kamionkach. Kierownik Wydziału Mariusz Stodolniak przedstawił zakres 

wnioskowanej inwestycji.  

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły zwrócił uwagę na wniosek dotyczący budowy dwóch 

budynków usługowo - handlowych w Kamionkach. Kierownik Mariusz Stodolniak 

przedstawiła zakres wniosku. Radny Jerzy Walczyk zaproponował objęcie planem 

miejscowym omawianego obszaru wraz z jego sąsiedztwem.  

Głosowano w sprawie 
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przystąpienia do sporządzenia mpzp w miejscowości Kamionki dla terenu pomiędzy 

ulicami Mieczewską, Kwiatową, Poznańską w stronę Daszewic aż do obecnie 

opracowywanego mpzp w tym obszarze 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, 

Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, 

Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk, Adam 

Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek 

 

Wolne głosy i wnioski 

Przewodniczący Adam Zydroń zaproponował, by na kolejnym posiedzeniu Komisji 

Wydział Planowania Przestrzennego przedstawił prezentację pt. „Ocena aktualności 

dokumentów planistycznych gminy Kórnik oraz analiza zmian w zagospodarowaniu 

przestrzennym”. 

 

7. Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Adam Zydroń zakończył 

posiedzenie Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Polityki Przestrzennej. 

 

                                                                   przewodniczący Komisji 

 

/-/ Adam Zydroń 

 

Protokołowała Joanna Grzegorowska 

 


